

# Great Expectations



[Great Expectations 下载链接1](#)

著者:Charles Dickens

出版者:Signet Classics

出版时间:2009-02-03

装帧:Paperback

isbn:9780451531186

Dickens' epic literary Masterpiece

From the agony of Charles Dickens' disenchantment with the Victorian middle class comes a novel of spellbinding mystery and a profound examination of moral values—this is the story of the orphan Pip's trials and tribulations among London's high society circles.

作者介绍:

目录:

[Great Expectations 下载链接1](#)

## 标签

Dickens

英文原版

英国文学

外国文学

英国

成长

Charles

人性

## 评论

有着狄更斯式浪漫的庸俗故事。

---

Oz补录

---

You are part of myself. You are in every line I've read, in every view I've seen, in every dream I've dreamt. To the last hour of my life, you will remain part of me.

---

我就是喜欢充满曲折故事情节的书，环环相接，引人入胜。小说里描绘的人性的邪恶和美好又极端又真实，让人咬牙也让人感动。

-----  
Part of the pleasure and greatness of Dickens is that he can, and should be read when one is a child, and then again, and again, as one grows older.

-----  
'as to forming any plan for the future,i could as soon have formed an elephant.'

-----  
Subtle Like all Dickens' novels

-----  
the pursuit of imprisonment

-----  
挺感人的

-----  
Bildungsroman

-----  
生动的心理描写，喜欢男主角的历程！

-----  
在powell图书馆啃完的人生中的第一本原著。

-----  
狄更斯的书，喜欢的只有双城记一本

-----  
I love Dickens, but this book is the most overrated pieces of shit to ever come out of someone's ass. A felon financed you. WHO CARES. And Estella's a ho.

-----  
最喜欢狄更斯了！

-----  
也许是经典，但是我实在看不下去。

-----  
小本本

-----  
竟然真的找得到这个版本……有一丢丢诧异。嘛，对Dickens的感觉也就那样。

[Great Expectations 下载链接1](#)

-----  
书评

[Great Expectations 下载链接1](#)